
L’edifici de Clínica Girona
ja té com a mínim quatre
ofertes de compra; una
d’aquestes és d’un grup
holandès que s’ha interes-
sat per l’edifici per cons-
truir-hi pisos turístics. Les
altres tres restants són
empreses multinacionals
del sector comercial, im-
mobiliàries i fons d’inver-
sió. Són, ara mateix, les
opcions que treballa la di-
recció de Clínica Girona
per donar sortida a l’edifi-
ci.

Clínica Girona, que va
néixer als anys 30 i que
sempre ha estat situada
allà mateix, ha esdevingut
la clínica privada més gran
i amb més volum d’activi-
tat de la ciutat de Girona,
amb un entramat d’edifi-
cis –que ocupen una su-
perfície aproximada de
12.000 metres quadrats–
interconnectats entre si i
que donen als carrers
Joan Maragall, Bisbe Lo-
renzana i Juli Garreta,
amb una plantilla de més
de 400 treballadors i una
dotació de 114 llits d’hos-
pitalització, 7 sales d’ope-
racions i una sala de parts,
equipats amb la tecnologia
més moderna. Són preci-
sament aquests 12.000
metres quadrats en una si-
tuació tan llaminera com
és la del centre comercial
de la ciutat de Girona el
que la fa tan atractiva per
als inversors.

Per ara, la direcció no
ha volgut revelar el preu
pel qual ha posat a la venda

l’entramat d’edificis. Car-
les Espígol, conseller dele-
gat i gerent de Clínica Gi-
rona, va assegurar ahir en
una entrevista a TV Giro-
na que “tot està a la ven-
da”, encara que estan es-
perant que les obres al nou
edifici estiguin més avan-
çades per decantar-se per
una o altra oferta. “No es-
tem dubtant de si podem
fer o no el trasllat, perquè
tenim claríssim que es fa-
rà, però volem estar se-
gurs en el moment que sig-
nem el contracte amb els
compradors de quan els
podrem entregar l’edifici
actual”, sosté Espígol.

Tot i que està previst

que el gruix dels serveis
s’acabin traslladant al nou
edifici del carrer de Barce-
lona, l’únic que s’hi queda-
rà són les dependències
d’analítiques que estan si-
tuades al carrer Juli Gar-
reta. En aquest sentit, el
conseller delegat del cen-
tre sanitari reconeix que,
si hagués tirat endavant el
projecte de Fornells de la
Selva, haurien mantingut
alguns dels serveis que ara
presten al centre de la ciu-
tat i que quan s’inauguri el
nou edifici al carrer de
Barcelona aniran a parar
allà. “Laboratori, radio-
diagnòstics, ressonàncies,
TAC o consultes s’haurien
mantingut a Girona”, afir-

ma Espígol. “El fet de que-
dar-nos a Girona va fer que
optéssim per centralitzar-
ho gairebé tot, ja que per la
distància que hi ha volem
concentrar-hi tots els es-
forços”, explica el gerent.

Més pati per al col·legi
A banda de les quatre ofer-
tes que hi ha actualment
sobre la taula per la com-
pra de l’edifici mèdic, tam-
bé cal tenir en compte que
la marxa al carrer de Bar-
celona també beneficiarà
el col·legi Verd. Un acord
entre Clínica Girona i
l’Ajuntament preveu cedir
un espai al centre educa-
tiu, que guanyarà espai de
pati. ■
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La nova Clínica Girona ha de
ser un revulsiu per a l’entrada
sud de la ciutat, ara molt de-
gradada, amb solars i diver-
ses naus abandonades. És
per aquesta raó que el con-
sistori va rebre amb molt in-
terès el projecte, que ha de
donar vida al sector. La ins-
tal·lació de la clínica anirà
acompanyada d’un reforç del
transport públic amb el cen-
tre de la ciutat.

La nova Clínica Girona se-
rà un gran edifici de 36.000
metres quadrats, amb tres
plantes subterrànies i set per
sobre del nivell del sòl a la

banda que dona al carrer Bar-
celona, i cinc plantes al costat
de la via del tren. Per al centre
sanitari suposarà triplicar
l’espai, ja que l’edifici actual,
al carrer Joan Maragall, té
12.000 metres quadrats. El
cost total d’aquestes obres i
dels nous equipaments es
preveu que serà de 52 milions
d’euros. Es calcula que les
obres podrien durar uns 30
mesos.

Un dels grans projectes
del govern de la ciutat és la
conversió del carrer Barcelo-
na en un vial més amable,
atractiu i segur per als via-

nants i les bicicletes. El pro-
jecte de la Clínica Girona, la
remodelació de la plaça de
Salvador Dalí –davant de l’Hi-
percor–, el nou institut que
s’aixecarà a l’antiga fàbrica
Simon i la reforma de la plaça
Espanya són alguns dels pro-
jectes que han d’afavorir
aquesta reconversió. A tot ai-
xò, cal sumar l’arribada de
centres comercials de gran
envergadura com són Leroy
Merlin i l’Esclat al sector de
can Turon, que de retruc han
generat uns sèrie de canvis
de consideració pel que fa a
les vies de circulació.

La gran façana
que ocupa Clínica
Girona a la banda
del carrer Joan
Maragall, al centre
urbà ■ QUIM PUIG
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Revulsiu al centre i a l’entrada sud de la ciutat
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Uns 12.000 m²
molt llaminers
en ple centre
comercial urbà

Urbanisme Nou centre sanitari a Girona
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Malgrat que les obres han
començat un pèl amb re-
tard, des de la direcció as-
seguren que per ara no es
mou del calendari la data
d’acabament de l’edifici,
prevista per al 2020. Per
ara estan fent tots els pro-
jectes d’urbanització i la
substitució de serveis com
per exemple el del fluid
elèctric. Segons va remar-
car el conseller delegat,
Carles Espígol, en una en-
trevista a TV Girona,
d’aquí a quinze dies està
previst que comencin a
ocupar el solar les màqui-

“Està tot en venda, hi
ha gent interessada,
però estem esperant
que les obres estiguin
més avançades”

Carles Espígol
GERENT DE CLÍNICA GIRONA

“Volem estar segurs,
en el moment que
signem el contracte
amb els compradors,
de quan els
podrem entregar
l’edifici actual”

“Ho volem centralitzar
tot al nou edifici,
però això no vol dir
que no mantinguem
serveis al centre, com
ara algunes anàlisis
o radiologies”
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Les frases

nes pesants que faran el fo-
rat per fer les plantes sub-
terrànies. Posteriorment,
quan s’hagin fet les bases
de formigó, començaran a
aixecar l’edifici. Concreta-
ment han de foradar fins a
tres plantes subterrànies i
fer-hi els fonaments que
sostindran el nou i modern
edifici.

Estan pendents que hi
entri la maquinària pesant
i també en espera de l’en-
derroc d’una part d’una de
les naus que encara no s’ha
portat a terme. Es tracta
d’una edificació que no
s’inclou dins dels terrenys
on s’aixecarà la clínica, pe-
rò sí dins del projecte d’ur-

banització de la zona.
Aquesta nau està molt a
prop de les vies del tren, i
l’empresa encarregada de
l’enderroc està esperant
Adif. L’administrador fer-
roviari ha de donar un per-
mís per tirar tot allò a terra.
Una petició que es va fer al
febrer, però sobre la qual
Adif encara no s’ha pro-
nunciat. L’obra s’ha de fer
en coordinació amb l’admi-
nistrador perquè està molt
a tocar de les vies. És possi-
ble que els treballs no es pu-
guin fer amb maquinària
pesant, sinó més manual-
ment, i potser de nit, per
evitar cap incidència en la
circulació dels trens. ■
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D’aquí a 15 dies començaran
a fer les plantes subterrànies

Part d’una de les naus que continua pendent d’enderrocar al carrer de Barcelona ■ Ò. PINILLA
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Un càntir afegit al
nou cabal del Ter

L’APUNT subscrit l’estiu passat a la Taula del Ter, vigent a partir del
juny passat, que posava fi al cabal mínim franquista de 3
m³ per segon a la sortida dels embassaments. Però a més
del càntir portat per alcaldes des del naixement fins a la
desembocadura, i el bon nivell hídric a Sau i Susqueda, cal
mantenir les inversions perquè l’àrea de Barcelona no de-
pengui tant del Ter. Així el riu fluirà millor.Emili Agulló

El cabal mitjà de sortida del riu Ter al Pasteral no baixa
dels 12 metres cúbics per segon aquests primers dies de
juliol. I s’havia mantingut per sobre dels 15 i amb puntes
superiors des del maig. Després de la incertesa per la falta
de pluges a la tardor i l’hivern, la primavera ha estat gene-
rosa en pluviometria, i l’elevat nivell dels embassaments
de Sau i Susqueda ha favorit el compliment de l’acord
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